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БЕОГРАД - Бивши британски амбасадор Чарлс Крофорд, који је у Србији провео прве
три године после пада Милошевића, у разговору за Курир говори о подели Косова,
Ратку Младићу, као и шансама Србије да постане члан ЕУ.

  

* Иницијативе за поделу Косова?

  

- Још кад је Бадинтерова комисија 1991. расправљала шта да се ради са унутрашњим
границама, које је Тито устројио на недемократски начин, одлучено је да се о томе не
преговара, јер је превише компликовано.

  

* После изручења Младића колико су побољшане шансе Србије?

  

- Дуго се чекало то хапшење, очигледно је да је имао заштиту и да је било политички
опасно да се ухапси. Чак ми је и Коштуница једном рекао да је Младић направио велику
грешку у Сребреници. За Младића би било боље да се предао, као Шешељ.

  

* Да ли хапшење Младића убрзава српски пут ка ЕУ?

  

- Свакако сте у бољој позицији, али треба да имате на уму да је суштински рад на
придружењу садржан у два или три милиона законских ставки које треба да се усвоје.

  

* Можемо ли у ЕУ ако не признамо КиМ и не уђемо у НАТО?
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- Чланство у НАТО није услов. Косово није званична препрека, али може бити политичка.
Главни проблем је криза у ЕУ. Питање је како ће се евроинтеграције уопште наставити.

  

(Курир)
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